
 

Schriftelijke vragen - Olie- en gaswinning Papekop 

 

Inleiding: 

Het nieuwe kabinet wil gas gaan winnen uit de kleine velden. De Raad van State heeft op 26 januari 

jl. ingestemd met het gewijzigde winningsplan Westerveld. Het winningsplan Westerveld beschrijft 

de gaswinning uit 11 gasvelden in het Westerveldsysteem in Drenthe en Noord-Friesland. In het 

afgelopen half jaar is de olieprijs verdubbeld en de gasprijs verdriedubbeld.  

Volgens het huidige winningsplan Papekop worden de olie en het water per vrachtwagen afgevoerd. 

Uit het gas wordt elektriciteit opgewekt door middel van verbranding. Dit gas wordt toegevoegd aan 

het aangrenzende elektriciteitsnetwerk. 

Vragen aan het college: 

1. Is het college bekend met het voornemen van het nieuwe kabinet om gas te winnen uit 

kleine velden, met de recente uitspraak van de Raad van State en met de beroering die dit 

opwekt bij de inwoners en bestuurders in Noord-Nederland? 

2. Welke acties heeft het college ondernomen om het nieuwe kabinet tot andere gedachten te 

bewegen? 

3. Het huidige winningsplan van het olie- en gasveld Papekop dateert uit 2010. Inmiddels zijn de 

situatie rondom gaswinning uit kleine velden, de olie- en gasprijzen en de geopolitieke 

situatie flink gewijzigd. Is het Canadese bedrijf Vermillion voornemens een gewijzigd 

winningsplan voor Papekop of een nieuwe aanvraag voor een winningsvergunning in te 

dienen? 

4. Wat dragen de olie- en gaswinning, de extra vervoerbewegingen en het verbranden van het 

gas bij aan het overschrijden van de landelijke CO2 en NOx normen en doelstellingen? Kunt u 

dit kwantificeren op basis van het huidige winningsplan? 

5. In hoeverre belast het verbranden van het gas tot elektriciteit de toch al schaarse capaciteit 

van het overbelaste elektriciteitsnetwerk? 

6. Welke effecten heeft de bodemdaling op de waterhuishouding, het woningbezit en de 

infrastructuur? Zijn deze gevolgen ook financieel in kaart gebracht? 

7. Is er een recent seismologisch onderzoek? Zijn de gevolgen voor trillingen en verzakkingen 

voldoende in kaart gebracht? Hoe hoog moet een fonds worden om alle schadeclaims in de 

toekomst af te kunnen kopen? 



8. Welke andere argumenten heeft het college paraat, mocht Vermillion binnenkort een 

gewijzigd winningsplan of vergunningaanvraag voor het Papekopveld indienen? 
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